
Protokol Nr 78117
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 6 lutego 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Janf arczynski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek
Marek PachniK

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Urszula Soroka -z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciarni

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzernia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
5. Podjgcie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przyjqcie darowizny aparatury i sprzgtu

medycznego przez Samodzielny Publiczny Zespot Opieki Zdrorruotnej w Minsku
Mazowieckim

6. Sprawy z zakresu gospodarki nieruchomoscramr.
7 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol

Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
8. Podjqcie uchwaly w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego

nauczycieli w 2017 roku.
9. Sprawy o6wiatowe.
10. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Konkursowych do rozpratrywania oferl na

realizaciq zadan publicznych przez organlzacje pozarzqdowe oraz podmioty wymienione
w afi. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego
i o wolontariacie w 2017 r.

1'1. Sprawy ro2ne.
12. Przylqcie protokolu posiedzenia w dniu 23 stycznia 2017 r.
1 3. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, do ktorego

prowadzono jako pkt B - Podjgcie uchwaiy w sprawie planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2017 roku. Z wprowadzono zmianqporzqdek
posiedzenia zostat przyjqty jednoglosnie (nieobecny p. P. Wieczorek i p. t-. Bogucki).



Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:

- zlo2ony zostat wniosek do Marszatka Wojewodztwa Mazowieckiego na
dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego,,Budowa d rogi Milew-gr. powiatu
gm. Kaluszyn" (o dofinansowanie w kwocie 350.000 zl),
- odbyto siq spotkanie z firmq Inter Broker, ktora prowadzi obslurgg ubezpieczen,
postgpowanie na ubezpieczenie na okres do 31 grudnia 2019 r. w zakresie
ubezpieczeh majqtkowych i od odpowiedzialnoSci cywilnej bgdzie realizowala
UNIQUA Towarzystwo Ubezpieczeniowe S.A., a w zakresie ubezpieczen
komunikacyjnych InterRisk.
- odbylo siq posiedzenie Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku, nia ktorym zostalo
przyjqte sprawozdanie za 2016 rok i przyjqto plan pracy na 2017 rok,
- odbyla siq odprawa roczna Policji z udzialem Komendanta Stobcznego Policji -
R. Zebrowskiego (bardzo wysoka ocena pracy KPP w Minsku Maz.)

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- odbyto sig posiedzenie Rady Spolecznej przy SPZOZ w Minsku Merz.
- odbyto siq uroczyste otwarcie pracowni patronackiej Akademii -l-echnicznej PPG
Deco w ramach autorskiego programu ,,Kreatywna Szkota Dekoral" w CKZiU w Minsku
Maz.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq o przedsta'wienie informacji

dotyczqcej kwestii rozliczenia otrzymanej dotacji, terminu uruchomienia pawilonu orcz
informacji o biezqcym funkcjonowaniu SPZOZ.

Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, 2e rozliczenie dotacji
zostalo zloZone w terminie i wynika z niego, ze dotacja w stosunku do kosztow
kwalifikowanych stanowi 64% (a w umowie byl zapis, 2e do 80% kosztow
kwalifikowanych mozemy wykorzystac dotacjq). Wyjasnil,2e w ubiegtym tygodniu mial
telefon od pracownika Urzgdu Wojewodzkiego, ktory sprawdza nasz:e rozliczenie, ale
nie ma ieszcze oficjalnego potwierdzenie, ze wszystko jest w porzqdku, ale nie ma
rowniez sygnalu, ze sq jakies blgdy.
Przypomnial,2e przy rozliczeniu kosztorysowym trzeba byto zlozyc takie zestawienie
pozycji kosztorysowych z calel inwestycji, w jednej byty po;rycje kosztorysu
z przedmiarow, pozniej ile bylo faktycznego wykonania, a ile z tego kosztow
kwalifikowanych (nie wchodzily w to roboty dodatkowe).

Dyrektor SPZOZ - Adur Wigckowski powiedzial, 2e z terminem otwarcia
pawilonu wiq2e sig zlo2ony wniosek o Srodki na wyposazenie. Wyjasnil, 2e
przyjmowanie pacjentow w pawilonie mozliwe bqdzie dopiero po uzupelnieniu
brakujqcych sprzgtow. Ponadto wyjasniN, 2e analizowana byta sprawa mozliwoSci
przeprowadzenia remontu oddzialow szpitalnych, ktore planowane byly na ten rok.
Dodal, 2e chodzi o to 2eby przeprowadzic to bezpiecznie dla pacjentow i bez
ograniczania Swiadczen.
P. Artur Wigckowski powiedzial,2e przygotowana zostala koncepcja przeprowadzenia
tego remontu i zeby go przeprowadzic bezpiecznie to trzeba wygospodarowac miejsce
w szpitalu, w ktore mozna przeniesc pacjentow Takimi miejscami sq pomieszczenia
na dole po obecnej aptece i po laboratorium i tam mo2na byloby przeniesc czQsc
pacjentow z pediatrii. Drugim taki miejscem sE pomieszczenia na oddziale
wewngtrznym po pracowni endoskopowej. CaloSc prac nale2y ro,zpoczEc od prac
w wentylatornii, ktora miesci sig pod gtownym holem w wejsciu do szpitala, a prace
trzeba prowadzic pionami. Wyjasnil, 2e trzeba zrobic pion gfowny, g;dzie na parterze



jest przychodnia ginekologiczno-polo2nicza i wentylatornia w piwnicy. Nastqpnie na
piqtrze jest blok operacyjny i tam wykonana zostataby pracownia endoskopowa, a na
ll piqtrze bytaby sala cigc cesarskich i sale porodowe (plan na pierwszy rok). Gdyby
przeniesiona zostala apteka i laboratorium mozna byloby przygotowac pomieszczenia,
ktore moglyby byc wykorzystane przy remoncte.
P. Czestaw Mazek powiedzial, 2e w ramach zlolonego wniosku w pierwszym etapie
potrzebna bytaby kwota ok. 100.000 zl, aby uruchomic OIT i gabinetyr 2"g,"nowe (blok
operacyjny), bo bez wyposazenia w meble Sanepid nie pozwoli nam prowadzic
dzialalnoSci. Wowczas w starej czgsci szpitala OIT i bloki operacyjne bylyby wolne,
a w przedstawionej koncepcji stare bloki operacyjne bylyby ;lwolnione i byly
przygotowane na pracownie endoskopowe. Dodal,2e glownym celem tego I etapu
modernizacji szpitala jest oddzial ginekologiczno-pololniczy (powrstatby nowy blok
porodowy sala ciqc cesarskich i 3 sale porodowe). Najwiqksze braki w dostosowaniu
tego oddzialu sq na salach cigc cesarskich i salach operacyjnych. Nerjdro2szy element
w tym procesie remontowym to czQsc oddzialu polozniczego - ok. 2 mln zN.

Dodal, ze przedstawiony wariant jest trochg tariszy niz pierwotnie proponowano we
wnioskach do budzetu (prawie 5,5 mln zl I etap), a ze wstgpnych wyliczen wynrka, 2e
powinni6my zamknqc sig w kwocie 4 mln zl. Gdyby udalo sig w tym roil<u przeprowadzic
aptekg, sterylizatorniq, laboratorium i OIT do pawilonu to nie byloby zadnych
przeszkod , Zeby po2nym latem przygotowac sig do kolejnego etapu.
Kolejno p. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e w odniesieniu do drugiej inwestycji tj
kolejnego etapu modernizacji przychodni to bqdzie rozpoczynana procedura
przetargowa. Dodal, 2e trzeba byto zaktualizowac kosztorysy, gdy2 byla zmiana
zakresow przy realizacji poprzednich etapow (koszt 2,9 mln zl).

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocll siq z pytaniem, jako to siq stalo, ze
pawilon nie jest do konca umeblowany.
P. Czestaw Mazek powiedzial,2ew zeszlym roku byl sktadany wnioserk, ze w przetargu
byto ujqte wyposazenie medyczne brakujqce, ale okazalo sig, ze nie da siq przenie5c
wyposazenia medycznego w postaci regalow i szaf, ktorych Sanepid nre dopusci. Nie
byto to przedmiotem przetargu i trzeba bqdzie to wyposazenie uzupelnic. Do apteki
i laboratorium nie bylo przewidziane 2adne wyposazenie (szafy drc apteki to koszt
ok 250.000 zl).
Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, 2e myslal, 2e w 2016 r. srodki
przyznane dla SPZOZ mialy wystarczyc na budowg i wyposazenie. A teraz jest
zaskoczenie, 2e nie mozna uruchomic pawilonu, jak nie przyznane zostanq Srodki
w kwocie 450.000 zt.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e w sierpniu 2016 r. byl zloZony wniosek informujqcy,
ze nie ma wyposalenia medycznego.
skarbnik Powiatu powiedziala, 2e gdy planowany byl pawilon to mowa byta
o wykonaniu i uruchomieniu, a w trakcie zmieniane sE reguty. Wyrnagania powinny
byc raz okreSlone i nie powinnismy wracac do tego. W tej chwili mowa jest, ze wiele
rzeczy jeszcze b rakuje.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski wyjasnil, 2e w trakcie, okazalo sig, ze
jakichs rzeczy nie ma ujqtych w projekcie, 2e pewnego wyposazenia nie ma, a ktore
nalezy wykonac. Wyjasnit, ze sam byl zaskoczony,2e szaf , ktore sE w aptece nie
moZna przenieSc, a takie byty plany. Jezeli chodzi o termin uruchomienia pawilonu, to
gdyby otrzymal zgodq na wykorzystanie z tej puli, ktorq powiat przyznal dla szpitala,
to ogtoszony zostanie przetarg i pod koniec kwartatu bytoby to mozliwe (koniec marca),



Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e niepokojqce jest rozpoczynanie jakiejkolwiek
inwestycji, w tym roku, Zaproponowala, zeby nie zaczynac no*y.h rzeczy, natomiast
ruszyc zIym, kiedy bqdzie oddany calkowicie pawilon,
P. Czestaw Mazek powiedzial, 2e przedstawiony wariant modernizacji szpitala jest
mozliwy do realizacji po przeniesieniu blokow operacyjnych i olr,
Kolejno dyrektor SPZOZ poinformowat o bie2qcej sytuacji w SpZLOZ, Wyjasnil, ze
ordynator Oddziatu Chirurgicznego z koncem kwietnia odchodzi i w zwiqiku z tym
prowadzone sE rozmowy z chirurgiem spoza szpitala , Zeby przeje;lby te obowiqiki,
Ponadto z koncem lutego zrezygnowal zpracy ordynator n. ruieOiiatek idwi" lekarki
zOddziatu Wewnqtrznego. Prowadzone sq rozmowy z kilkoma lekarzami internistami,
ale istnieje pewne niebezpieczehstwo, 2elrzeba bqdzie ograniczyc liczbg pacjentow.
Podsumowujqc stwierdzit, 2e do korica roku nale2y dostosowad pomieszczenia
w zwiqzku ztym nalezy wygospodarowac 2 izolatki, wybudowa c2 sluzy i nawet gdyby
dostosowane byly loZka to bytoby zmniejszenie o ponad 20 lo2ek i trzeba ugcizie
w koncu stanqc przed tym wyzwaniem. Sq dwie mozliwosci, albo rozbudowany
zostanie oddzial wewngtrzny albo zorganizowany zostanie oddzial geriatryczny lub
4Oti czq6ciowo pacjenci, ktorzy sq na internie bedq zakwalifikowani na taki oddzial.
Dodat, ze jesli chodzi o oddzial geriatryczny czy ZOL to trzeba bytoby stanqc do
kon ku rsow . Z f ormalneg o p u n ktu widzen ia tatwiej bytoby poszezy c,rddziat.

Ad. 5
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawi,la projekt uchwary w sprawte

wyraZenia zgody na przyjgcie darowrzny aparatury i sprzqtu medyczne go przez
Samodzielny Publiczny Zespot Opieki Zdrowotnej w Mihsku Mazowir:ckim, Wylusniia,
2e chodzi o darowizng od Fundacji Wielka Orkiestra Swiqtecznej Pomocy i-chodzi
o aparat USG, lokalizator naczyn krwionoSnych i kardiomonitor na lqcznq kwotq
115,000 zt. Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w kt6rym za pr;r-yjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 499/17 w sprawie wyriazenia zgody na
przyjqcie darowizrry aparatury i sprzgtu medycznego przctz SamoOzi6tny
Publiczny Zespol opieki Zdrowotnej w Mifsku Mazowieckim.

Ad. 6

Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osiriski
przedstawit pismo dyrektora DPS w Kqtach informujqce, Ze zawarLzt zostata z gminq
Siennica umowa u2yczenia 300 mkw. dzialki o nr ew, 5OBl1 na okres 3 lat
z przeznaczenlem na wykonanie placu zabaw dla mieszkancow DPlil oraz dzieci i ich
opiekunow zamieszkujqcych solectwo Kqty. Gmina wygrodzi terren i wyposazy
w sprzqt do zabaw,
Kolejno poruszyt temat regulacji stanu prawnego ul. 3 Maja w Halinowie, skrzyzowanie
z ul. Okuniewskq. Dzialka po ktorej poprowadzona jest droga powiatowa stanowi
wtasnosc p. , wyjasnit, 2e byra ju2 decyzja wojewody, ktory odmowit
wlasnosci powiatowi minskiemu. Zarzqd odwolywal sig od tej ciecyzji i Minister
lnfrastruktury decyzjq uchylit i przekazat do ponownego rozpoznzrnia wojewodzie.
Wojewoda prowadzi postgpowanie i w dniu 25 stycznia br. wplyngio pismo, w ktorym
zwraca sig o dodatkowe dowody w tej sprawie, czylijednoznaczne okreslenie, czy na
przedmiotowym gruncie 31 grudnia '1998 r, znajdowaly sig urzqd zeniettechniczne pasa
drogowego zwiqzane z prowadzeniem i zabezpieczeniem rucl^ru np, elementy
oswietlenia, odwodnienia, wodociqg, instalacja gazowa, dokumentow



potwierdzajqcych faktyczne wtadztwo w odniesieniu do gruntu na 1998 r., umow
zawartych przed 1998 r dotyczqcychurzqdzenia, utrzyman-ia lub modernizacjidrogi.
P. Wojciech Osinski powiedzial, ze w tym czasie to nie byly nasze drogi i Zarzqd Diog
Powiatowych nie przejql zadnych dokumentow.
WyjaSnil, ze pobocze tej drogi stanowito jedynie miejsce na odkladanie Sniegu podczas
odSniezania. Na ul, Okuniewskiej chodnik w wiqkszoscijest na dziatr;e powiatu (mamy
tytul prawnY), przy skrzyzowaniu z ul. 3 Maja wchodzi na szerokosc 1 plvtki w dzialke
p

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami powiedziat, z,e po wrysowanru
projektu przebudowy ul 3 Maja okazalo siq, ze nie miesci sig choclnik, ktory mialby
byc wybudowany od rowu przy jezdni i caty czas od dziatki p. ' nie mietiOysmy
zadnego pobocza. Wykonano mapkg z obliczeniem powierzchni, ile metrow
niezbqdnych trzeba bytoby wywlaszczyc,2eby wybudowac drogg, Wyjasnit, Zelrzeba
bytoby wywlaszczyc 100 mkw. od strony, gdzie chodnik na ul. S'Vfu;u jest po dziatcep oraz wYznaczonY zostal 1 m pobocza i wraz z trojkeltem przy skrqcie
i czqsciq chodnika w ul. okuniewskiej, ktory jest wybudowany po dzialce p, to
ok. 86 mkw, , czyli lqcznie 186 mkw.
Nastqpnie p. wojciech osinski wyjasnil, 2e zgodnie z trybem ar1.. 

-,73, ze p.
zloZyla wniosek o ustalenie odszkodowania, w tym trybie ijezeli wojewoda przyznalby
wtasnosc to starosta w decyzji ustaliiby odszkodowanie platne z tjotacji wojewody
Natomiast druga opcja jest taka, 2e rezygnujemy z arl 73 i robirny dokumentacjq
geodezyjnq wydzielaiqcq z dzialek p. to co jest nam niezbgdne, czyl't
186 mkw. i robimy ten odcinek drogi ze specustawy,
Ustalono, 2e Zarzqd powroci do sprawy na korejnym posiedzeniu.

Ad. 7

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski przedstawit projekt uclrwaly w sprawie
udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot Ekonomic;inych w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji, Wyjasnit, Ze chodzi o wykonanie
modernizacji instalacji elektrycznej w ZSE Nastqpnie przeprowad;zono glosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglosnie,

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 5OOl17 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu SzkoN Ekonomicznych w Mirisku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji,

Ad. I
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowic;r powiedziala, 2e

projekt uchwaly w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawooowego
nauczycteli w 20 17 roku przeslany byl zwiqzkom zawodowym, Wyjasniia, Ze Zwiqzek
Nauczycielstwa Polskiego pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly, a rubzz
,,solidarno6c" zaopiniowal negatywnie. wyjasnila, 2e wymog formalny zostal
wypeiniony, wystqpilismy o opinie, ale nie muszq byc pozytywne , 2eby podjqc
stosownq uchwalg.
Zarzqd Powiatu po analizie zgtoszonych uwag postanowil pozostac orzv
dotychczasowyrn podziale srodkow,

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za porJjqciem uchwaty
Zarzqd Powiatu opowiedziat sie iednoqtoSnie.



Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 501/17 w sprawie planu dofinansowania
form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2017 roku.

Ad.9
Naczelnik Wydziafu O6wiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

dyrektor Zespotu Szkot Nr 1 w Minsku Maz. zwrocita sig o wyrazenie z:gody na zloaenie
wniosku - projekt ,,Eltropa dla kazdego" z programu Erasmus+. Okres realizaqi
projektu 01 .08.2017-31 .08.2018, a grupq docelowq tego przedsiqwzt<7cia sq uczniowie
klas drugich technikum budownictwa i technik informatyk (praktyki do Wtoch), Nalezy
zabezpieczyc 20% wartoSci projektu, a wartoSc jest oszacowana na '103.695 euro
(wktad wlasny bgdzie refundowany).

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zloZenie wniosku.
Ponadto dyrektor ZS Nr 1 w Minsku Mazzwrocila sig o wyralenie zgody na ztozenie
wniosku na realizacjg projektu ,,Aktywna i bezpieczna mlodzie2w powiecie mi6skim"
w ramach Programu ograniczania przestqpczoSci i aspotecznych zachowan Razem
Bezpieczniej im. Wadyslawa Stasiaka na lata 2016 i 2017, Okres realizacji
04.05.2017-19.12.2017, wartosc 149.240 zt, wnioskowane dofinansowanie to kwota
'100.000 zl, wymagany wklad wlasny w wysokosci 44.240 zl.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zlolenie wniosku.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e WSA w Warszawie zawiadomil powiat
o rozprawie w dniu 7 marca2017 r. w sprawie zlo2onej przez powiat minski skargi na
rozstrzygniqcie nadzorcze wojewody mazowieckiego (dot. ogloszenia konkursu na
stanowisko dyrektora ZSA).
Kolejno poinformowafa, 2e Ministerstwo Finansow przeslalo decyzjq o zwrclcie
nienaleznie pobranej subwencji oswiatowejzarok2010 (w wyniku kontroli UKS) kwota
wyliczona przez Ministra Finansow to 858.879,48 zl i na tq dec;yzjg przysluguje
zloZenie skargi do WSA w terminie do dnia 12 lutego br. Przypornniata, ze kwota
wyjsciowa byta 2.257.663,80 zl, a w wyniku odwolan kwota ta zostata zmniejszona
o 1 398.784,37 zl.
Po analizie tematu Zarzqd Powiatu postanowit nie skladac skargi do WSA.
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji poinformowala, 2e w 2017 r. konczq siq
kadencje nastqpujqcych dyrektorow:
- p, Joanny Kowalskiej
- p. Tomasza Plochockiego
- p. Edyty Ludwiniak
- p. Krystyny Milewskiej-Stasinowskiej.
Nastqpnie zwrocila sig z pytaniem, czy ogtaszane bqdq konkursy.
Zarzqd Powiatu postanowil ogtosic konkursy na stanowiska dyrel<torow (konkursy
odbgdq siq w dniach 5-B czerwca br.).

Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e do dnia 7 narca br. mozna
sktadac wnioski o nadanie medalu KEN dyrektorom. Po analizie okazalo sig, ze tylko
dwoch dyrektorow p. Joanna Papinska i p. Edyta Ludwinrak nie ol.rzymaly medalu.
Wydziat rekomenduje wystqpienie z wnioskiem o ptzyznanie medalu KEN p. Joannie
Papinskiej.
Zarzqd przychylit sig do powyzszej propozyclr.

Ad. 10
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Sorokia powiedziala,2e

termin skladania ofert na realizacjq zadan zleconych przez organizacje pozazEdowe
uplynqt 31 stycznia br, W ramach konkursow wplyngty 44 oferty. Zgodnie



z ogloszeniem oceny formalnej i merytorycznej zlolonych ofert clokonuje komisja
konkursowa powolanaprzezZarzqd,w zwiqzkuzpowy2szym nalezy powolac komisje.
Nastqpnie odczylala projekt uchwaly w sprawie powolania Komisji l(onkursowych do
rozpatrywania ofert na realizacjq zadan publicznych przez organizacje pozarzqdowe
oraz podmioty wymienione w aft. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r,', przeprowaqzono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siQ
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalq Nr 502/17 w sprawie powolania Komisji
Konkursowych do rozpatrywania ofert na realizacjg zadan publicznych przez
organizacie pozarzqdowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci pozytku publicznego i o wolontariacie
w 2017 r.

Ad.11
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze konsorcjum 4 firm, ktore

Swiadczq uslugi w szpitalu zglosilo wniosek o cesjq wierzytelnosci. llodala,2e opinia
dyrekcji SPZOZjest w tym zakresie negatywna.

Zarzqd Powiatu nie wyrazil zgody na cesjg wierzytelnosci.
Kolejno p. Teresa Bqk poinformowata, ze dyrektor PSDS w Minsku lVlaz. ma problem
z naleznosciamiw postaci odsetek od dotacji z budzetu panstwa, ktore byly niezgodnie
z pzeznaczeniem wykorzystane, Dodata, ze osoba, ktora powirrna zaplacic nie
naprawia tej szkody a jest to kwota 4.750 zl.
WyjaSnila, ze dyrektor PSDS w Minsku Maz. zwraca sig rowniez o pe*nomocnictwo do
wystgpowania w tej sprawie przed sqdem.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e przygotowane zostalo ostateczne wezwanie do
dobrowolnego spelnienia swiadczenia.

. Zarzqd Powiatu udzielit pelnomocnictwa p Justynie Juszr:zak dyrektorowi
PSDS w Minsku Maz. do reprezentowania powiatu przed sqdem w powyzszej sprawie.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 13 lutego br. o godz. 9.00.
Wicestarosta powiedzial, 2e wptynql wniosek Wojta Gminy Dobre w sprawie
wprowadzenia zmian dotyczqcych zadan zwiqzanych z wykonarriem skrzy2owan
z drogq powiatowq.
Starosta powiedzial, 2e po zaopiniowaniu przez dyrektora ZDP wniosek bqdzie
analizowany Wzy omawianiu materialow na sesjg.

Ad. 12
Protokol posiedzenia w dniu 23 stycznia 2017 r. zostal przyjqty.



Ad. 13
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu: t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


